CURRICULUM VITAE  (Example Format)
PERSONAL DATA:
LAST NAME: MAHDI
First Name: WAHAB





Middle Name / BASIM
Telephone Mobile:07519446973
Email 1:wahab_basim@uomustansiriyah.edu.iq



Marital Status: Single
Date of Birth: 26/ August/1983
Gender:

Country of Origin: IRAQ
Present Nationality: Iraqi
Languages and Fluency Level: English language - average

EDUCATION:
· Holds a master’s degree with a grade of very good (85,527) from Al-Mustansiriya University - College of Science - Department of Physics on 12/2/2019, specializing in (Medical Physics) under the supervision of Assistant Professor Dr. Asma Hadi Muhammad 
· He holds a bachelor's degree from the University of Mustansiriya, Faculty of Science, Department of Physics and honors (90.45)
WORK HISTORY:
Job Title, My teaching, Mustansiriya University- College of Science - Department of Physics, Start Date (30/10/2008).
Publication of scientific research in Scopus magazine, participation in local and international scientific conferences, and a patent in my field:


بيانات شخصية:

الاسم الاخير: مهدي
الاسم الأول: وهب                                الاسم الأوسط / باسم
التليفون الجوال: 07519446973
البريد الإلكتروني الرسمي : wahab_basim@uomustansiriyah.edu.iq

الحالة الاجتماعية: اعزب
تاريخ الميلاد: 26 / 8 / 1983
جنس: ذكر:

بلد المنشأ: العراق
الجنسية الحالية: عراقي
اللغات والطلاقة المستوى: اللغة الإنجليزية - متوسط


:         التعليم  
  - حاصل على درجة ماجستير بتقدير جيد جدا(85.527) من الجامعة المستنصرية -      كلية العلوم - قسم الفيزياء بتاريخ 12/2/2019 وبتخصص (الفيزياء الطبية) وبأشراف الاستاذ المساعد الدكتور أسماء هادي محمد.

   - حاصل على شهادة البكالوريوس من الجامعة المستنصرية –كلية العلوم- قسم الفيزياء    وبتقدير امتياز (90.45) 
تاريخ العمل:
- المسمى الوظيفي، تدريسي، الجامعة المستنصرية - كلية العلوم - قسم الفيزياء تاريخ البداية  (30/10/2008) .
- نشر البحث العلمي في مجلة Scopus والمشاركة في المؤتمرات العلمية المحلية والدولية وبراءة اختراع في مجال تخصصي:

